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RĒZEKNES NOVADA DOME 

SOCIĀLO UN VESELĪBAS AIZSARDZĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 

2024. gada 28. novembrī Nr. 23 
 
Sēde sasaukta plkst. 10:10 
Sēde atklāta plkst. 10:31 
Sēdes veids - atklāta 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētāja Inta Brence 
 
Sēdi protokolē: Sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Guna 
Popova, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Jānis Freibergs, 

 deputāti: Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Artūrs Šķesters, Deputāts Guntis Rasims, 
Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Jolanta Smane. 

 
Nepiedalās: 
Komitejas locekļi: 
- Deputāts Felicija Leščinska – personīgi iemesli. 
 
Darba kārtībā: 
 
1. Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu R.N. 

2. Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu V.Š. 
 

1.§ 
Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu R.N. 

Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot R.N. 2024.gada 29.oktobra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvojamās telpas 
īres tiesību atzīšanu R.N. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kurā teritorijā? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Maltā. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Vai persona uz noteikto datumu reāli varēs saņemt dzīvokli? 



2 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Ir jāskatās, kā būs ar platībām. Sociālais dienests raksta apvienībām, lai 
tās domā, risina un gatavo. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Kas līdz šim ir ar bāriņu rindu? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Uz šo brīdi tas ir 43.numurs. Pārējās rindās paliek mazāk cilvēku, bet šī 
aug. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Bet šī rinda? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Tāpēc, ka bērni-bāreņi jau no 16.gadiem tiek iekļauti reģistrā. Pirmajā 
rindā vairākas personas ir no ieslodzījuma vietām. Personas tiek 
iekļautas reģistrā, bet nav zināms, kur viņas ir. Personas nav sazvanāmas, 
dažas ir ieslodzījumā jau atkārtoti. 

Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Vai tiek veikta kontrole? Piemēram, persona, kurā ir 1.rindas kārtībā. 
Iesniegums tika iesniegts 2019.gadā, tas nozīmē, ka persona ir sasniegusi 
24 gadu vecumu. Tad jau dzīvojamā platība vairs nepienākas. 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Personas tiek brīdinātas par izslēgšanu no reģistra. Tiek rakstīts lēmums 
par izslēgšanu no reģistra sakarā 24 gadu sasniegšanu (sniedz detalizētu 
informāciju). 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Vai attiecīgās pašvaldības zina par iedzīvotājiem? Viņām būtu 
jāuzņemas atbildība. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, Guna 
Popova, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dzīvojamās telpas īres tiesību atzīšanu 
R.N.". 

 
2.§ 

Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību atzīšanu V.Š. 
Ziņo Rita Žurzdina: Izskatot V.Š. 2024.gada 7.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvojamās telpas 
maiņas tiesību atzīšanu V.Š. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Kā ir ar parādiem? 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Šai personai ar parādiem viss ir kārtībā. Nav informācijas, ka parādi būtu. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Ir bijusi saruna ar komunālservisu, lai tiktu sniegta informācija par 
personām, kurām tiek piešķirts dzīvoklis, kā sociālais pabalsts. Ir 
situācijas, ka ir parādi, bet dzīvoklis tiek piešķirts. Tie ir reāli zaudējumi. 
Aicinājums pievērst tam uzmanību. 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Parādu ir ļoti daudz. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Parādi ir simtos un tūkstošos. 
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Izsaka viedokli Inta 
Brence: 

Būtu labi, ja katrā reģistrā parādu neesamība būtu skatīta. Šo informāciju 
būtu arī jāuzrāda arī lēmuma projektā. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Ir jāņem vērā, ka tie ir zaudējumi arī kapitālsabiedrībai. 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Lēmumu var papildināt par parāda neesamību. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Ir runāts, ka reizi 3 mēnešos Sociālajam dienestam un komunālservisam 
ir jāapmainās ar informāciju par parādniekiem, lai neveidotos lielas 
parāda summas. 

Izsaka viedokli Rita 
Žurzdina: 

Svarīgi, lai komunālserviss laicīgi sūtītu informāciju. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Komunālserviss informāciju arī vienmēr atsūta laicīgi. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
7 (Vasīlijs Arbidāns, Inta Brence, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, Guna 
Popova, Gunārs Smeilis, Rita Tērauda) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dzīvojamās telpas maiņas tiesību 
atzīšanu V.Š.". 

 
 
Sēde slēgta plkst. 10:44 
 
 

Sēdes vadītāja, komitejas priekšsēdētāja:        Inta Brence 

 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 
 


